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Video rozhovor se Zdenkou Papouškovou
eFocus

Právnickou fakultu Univerzity Palackého v Olomouci vede od ledna JUDr. Zdenka Papoušková, Ph.D.
Na fakultě působí s malou přestávkou již od roku 1998 a prošla zde nejrůznějšími pozicemi. Byla
například proděkankou pro vědu a výzkum, anebo členkou Akademického senátu. Na co se chce
Zdenka Papoušková jako nová děkanka zaměřit? A jaké je současné postavení olomoucké právnické
fakulty? To je jen část toho, o čem hovoří v rozhovoru s Jolanou Voldánovou.

Zdenka Papoušková mluví o tom, co pro ni zvolení děkankou znamená. Zmiňuje, co ji vlastně přivedlo
ke studiu práv, i proč se hned po dokončení fakulty rozhodla pro akademickou dráhu.

Další část rozhovoru je pak již věnována právnické fakultě. Zdenka Papoušková s potěšením říká, že
současné postavení školy vnímá jako velmi dobré. Jako plus dnes vidí i skutečnost, že je zde poměrně
mladý kolektiv pedagogů a akademických pracovníků (což bylo fakultě dříve vytýkáno). Vyslovila
velký dík své předchůdkyni profesorce Milaně Hrušákové za to, kam fakultu dokázala posunout. Je
pro ni velkou výzvou v tomto pokračovat, například při získání dalších habilitací.

Prioritou celé univerzity je pak podle ní také internacionalizace, tedy rozvíjení vztahů se
zahraničními univerzitami. Hovoří rovněž o úspěchu fakulty na poli vědy a výzkumu v oblasti práva a
o vědecké konferenci Olomoucké právnické dny, kterou škola každoročně pořádá.

Zdenka Papoušková dále hovoří také o právních klinikách, kde se studenti setkávají s reálnými
klienty a právnickými případy. A kde si tak mohou svoje teoretické poznatky vyzkoušet v praxi.
Dodejme, že olomoucká právnická fakulta byla první ve Střední Evropě, která při škole právní kliniku
zřídila.

V závěru rozhovoru pak mluví o své zkušenosti pracovní komise Legislativní rady vlády, kde působí
více než rok.

Rozhovor můžete shlédnout na domovské stránce www.epravo.cz.

Vydavatelství EPRAVO.CZ spustilo sérii video rozhovorů s předními osobnostmi české právnické
obce. Jednou za dva týdny naleznete na www.epravo.cz nový rozhovor. Hosty už byli například
ministr spravedlnosti Robert Pelikán, vrchní státní zástupkyně v Praze Lenka Bradáčová, předseda
Nejvyššího správního soudu Josef Baxa, šéf Ústavního soudu Pavel Rychetský, veřejná ochránkyně
práv Anna Šabatová, nejvyšší státní zástupce Pavel Zeman či advokáti Karel Muzikář a Jaroslav
Havel a další.
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